
Inför dagens match

V
i hälsar dagens gäster Assyriska fö
reningen välkomna till dagens 
match på Olympiastadion.

Som den minnesgode kommer ihåg slu
tade fjolårsmötet 0-0 på denna arena och 
vårens bortamatch vann Djurgården med 
3-1.

Assyriska föreningen startade med fotboll 
så sent som 1974 och har alltså kommit fram 
väldigt snabbt till eliten i svensk fotboll.

Som namnet säger startades föreningen 
och drivs av Assyrier från Södertälje. För
utom idrott har man en mängd kulturella ak
tiviteter på schemat. (Förresten, är inte fot
boll också kultur?)

Dagens lag består av spelare från en mängd 
olika nationer och framför allt kanske 
forwardsparet Mario Jadonic och Kennedy 
Bakircioglu ska nämnas. De är två mycket 
giftiga spelare individuellt. Än så länge har 
dock inte samspelet mellan dem fungerat 
som det ska. När den dagen kommer blir de 
ett av de farligaste anfallsparen i div 1 norra.

Tränare är Peter Antoine som främst ver
kat i Söderettan tidigare. Han efterträdde Jan 
Stahre som fick lämna arbetet efter en dålig 
inledning av serien. Peter är känd för sitt 
hetsiga humör, men ingen kan ta ifrån ho
nom hans gedigna fotbollskunskaper. Hans 
uttalande efter vårmatchen om ”Djurgårdens 

tur och skitspel” kan förhoppnongsvis fung
era som tändvätska för Blåränderna.

Hur är det då med vårt lag? Ja, underteck
nad trodde vi var på gång efter 3-1 mot Piteå 
och serieledning. Efter 0-4 (nollfyra) mot 
Värtan blir man dock lite betänksam. Det 
enda positiva man kan säga om denna match 
är att man bevittnat en föreställning som 
kommer att skrivas om i 200-årsboken. 
Denna artikel kommer under rubriken ”fias
kon genom tiderna”. Dessutom kan man 
glädjas med de gamla Hjorthagsbor som var 
med under den tiden Hjorthagen var ett fat
tigt distrikt på höjden bredvid rika Öster
malm. Dessa äldre människor som tillbringar 
pensionsåren på fiket på Artemisgatan kom
mer att leva länge på denna triumf över sto
rebror.

Våra spelare måste visa i handling att de 
förstår att fotboll är en kampsport. Det lag 
som vinner närkamperna och springer mest 
vinner i regel matcherna. Detta gjorde Vär
tan och därför knäckte de ett stillastående 
Djurgården.

Kan vi också göra det till denna match och 
sluta att gnälla så fort något går emot, är ut
sikterna till vinst i dagens match goda.

”EN DJURGÅRDARE KOMMER 
ALLTID IGEN”.

Mats Jansson

NÄSTA HEMMAMATCH 
Tisdag 18 augusti kl 19.00 
Djurgårdens IF - Sirius

OBS! OBS! OBS! OBS! 
Ett helt nytt matchprogram 
kommer till denna match.



Djurgårdens IF - Assyriska
Stockholms Olympiastadion 2 aug 1998

1. Magnus Lindblad 
15. Martin Lossman 
2. Carlos Banda 
3. Michael Dorsin 
4. Magnus Olsson 
5. Stefan Alvén
6. Michael Borgqvist 
7. Fred Persson
9. Fredrik Dahlström
11. Pierre Gallo
12. Markus Karlsson 
13. Christian Gröning 
16. Patricio Cisternas 
17. Jon Persson 
19. Sharbel Touma 
20. Daniel Nannskog 
21. Lucas Nilsson 
22. Daniel Martinez

Tränare: Michael Andersson
Ass tränare: Peter Grim

1. Patrik Alvin
21 Anders Almgren
2. Zoran Manovic
3. Magnus Jemmo
4. Fredrik Samuelsson
5. Johan Lindgren
6. Tony Löfholm
7. Metin Tasci
8. Ghassan Beamed
10. Kennedy Bakircioglu
11. Naffe Younan
12. Jonas Jonsson
13. Patrick Bakir
14. Bashkim Shaqiri
15. Kim Johansson
16. Edmund Lutaj
17. Mario Jadonic
18. Mounir Taijou
19. Johan Ländin
20. Christer Uhrlin
22. Lolo Chanko

Tränare: Peter Antoine
Ass tränare: Roger Lundqvist

Dagens domare:
Tomas Enegren, Rödeby
Bengt Kindblom, Stenhamra 
Peter Ek, Skärholmen



SENASTE NYTT!!!
Intervju med Micke Andersson 980724

Efter att Djurgården besegrat Piteå med 3-1 gick 
laget upp i serieledning trots en spelmässigt ganska 
dålig första halva av säsongen. David Bogerius på 
www.dif.se tog ett snack med Micke Andersson för 
att kolla läget...

Hur känns det att vara serieledare?
- Jo tack, och vi får vara det en vecka till tills det är 

en ny match... nej då, men man ska inte dra för stora 
växlar av det. Det är lätt att det blir svart eller vitt, 
ligger man fyra en poäng efter så är ingen nöjd men 
leder man med en poäng så är man uppe i himlen. Det 
positiva med det här är att halva serien har gått, vi har 
mött alla lag och även om vi har haft det jobbigt och 
inte spelat bra så är serieledningen ett kvitto på att vi 
har där uppe i toppen att göra.

Ni har ännu inte fått spelet att stämma ordent
ligt.

- Nej, vi har spelat bra stundtals men inte gjort nå
gon kanonmatch. Som vi ser det kan vi bara bli bättre 
nu och det enda som kan stjälpa det här är att vi får 
fler spelare skadade. Halva serien är kvar och det kom
mer att bli tufft men får vi bara vara friska och hela så 
ser det bra ut.

Trots alla skador så är det hård konkurrens om 
platserna?

- Ja, att Daniel Nannskog fick sitta på bänken sist 
mot Piteå visar ju att konkurrensen är tuff om vissa 
platser. Nu hör det också till saken att Nannskog varit 
sjuk under vårt träningsläger i Roslagen nyligen. På 
målvaktssidan är det jämnt mellan Magnus Lindblad 
och Martin Lossman. Det är små marginaler som av
gör vem som står men Lindblad har sett bättre och 
bättre ut under de senaste matcherna. Fördelen med 
att ha två jämnbra målvakter är ju att det blir konkur
rens om platsen och bra kvalitet på träningarna men 
samtidigt så är nackdelen att ingen av dem har de själv
förtroendet som man måste få stå i tio matcher för att 
få. Som situationen har varit har jag inte tyckt att det 
har varit rätt att satsa helt och hållet på en av dem när 
de har varit så jämna.

Lucas Nilsson verkar trivas bättre som forward 
än som mittfältare?

- Ja, han är en forward och bör spela i kedjan, men 
de skador som vi har haft har gjort att han fått spela 
en del på mittfältet då han är en flexibel spelare som 
klarar av det. Det är mycket glädjande att hans goda 
form verkar hålla i sig.

Hur är det läget för de skadade och sjuka spelarna i 
dag?

- Jag fick ett positivt besked från ”Slangen” (Peter 
Langemar - hjärtmuskelinflamation). Det ser bra ut hit
tills och efter en efterkontroll den 11 augusti är det möj
ligt att han kan bölja röra på sig igen. Zoran (brutet ben i 
foten) tar lite tid. Han har ont och är lite svullen om foten 
men kör ungefär halva träningspassen så det går åt rätt 
håll. Markus Karlsson (baksidan av låret) trodde vi skulle 
vara fräsch efter semestern men det har inte riktigt släppt. 
Jag hoppas att han är igång inom den närmaste veckan. 
Sharbel Touma äter mediciner för sina dåliga blodvärden. 
Det positiva där är att det händer något.

Intervjun med Andersson gjordes innan den bleka in
satsen i Svenska cupen mot Värtan. DIF förlorade den mat
chen med 4-0 efter att ha blivit överkörda av ett heltänt 
Värtan. Trots att det var en svidande förlust var det kan
ske en viktig läxa innan den avslutande hälften av serien. 
Det går inte att gå in halvhjärtat i matcherna.

DIF gjorde även det enda rätta att värva den man som 
var absolut bäst på plan, nämligen Peter ”Peppe” Hall
ström. 27-årige Hallström är uppfostrad i BP och blev 
svensk mästare med AIK 1992.

Här är lite kommentarer till Peter Hallströms nya 
adress Djurgårdens IF...

- Det är precis en sån spelare som vi behöver, säger 
”Super-Bo” Andersson på kanslit.

- Ja, det ska bli kul att börja trampa lite. Jag känner 
suget efter elitfotboll igen och tycker att jag får en unik 
chans av Djurgården att komma tillbaka. Sen beror det på 
hur det går om det blir någon fortsättning efter hösten, får 
vi se, säger Peppe.

- Jag känner några av spelarna sedan tidigare så det känns 
helt rätt att komma till Djurgår’n, fortsätter Peppe

- Det är en mycket, mycket bra förstärkning. Det är ett 
perfekt tillfälle för honom att göra en ny satsning och det 
är kul för oss. Peppe är en ledartyp som tar ansvar och vi 
har inte lyckats få fram någon sådan under säsongen. Detta 
har med att göra att vi har haft problem med skador och 
hela tiden tvingats ändra om i laget. Det har varit oroligt, 
alla har haft fullt upp med sitt, säger Micke Andersson.

- Vi rekryterar inte en spelare mitt under säsongen för 
att fylla ut truppen utan självklart är det tänkt att han ska 
spela. Vi hoppas att han är klar till matchen mot Gefle den 
9 augusti, fortsätter Micke.

Hallström är spelklar till matchen mot Gefle den 9

http://www.dif.se
Din kajplats på nätet!

http://www.dif.se
http://www.dif.se


Lördag
A Nacka-Gefle
B Piteå-Sundsvall

Dagens matcher
C Västerås-Luleå
D Spårvägen-Degerfors
E Umeå-Brage
F Häcken-Hammarby
G Trelleborg-Helsingborg
H Örebro-Öster

Djurgården 13 8 1 4 26-21 25
Degerfors 13 7 3 3 26-18 24
Västerås 13 7 2 4 21-15 23
Umeå 13 7 2 4 24-25 23
Sundsvall 13 7 1 5 23-23 22
Brage 13 5 6 2 13-5 21
Spårvägen 13 5 4 4 19-15 19
Nacka 13 4 6 3 17-20 18
Sirius 13 4 4 5 13-12 16
Ludvika 13 4 2 7 19-23 14
Gefle 13 3 3 7 10-12 12
Piteå 13 2 6 5 11-17 12
Assyriska 13 3 3 7 12-20 12
Luleå 13 2 3 8 11-19 9

Järnkaminkortet
Djurgårdens fotboll har de senaste åren in
lett att brett och mycket gott samarbete med 
flertalet företag i olika storlekar. En av de 
nya satsningarna är Järnkaminen, som är spe
ciellt komponerad för mindre och medelstora 
företag.
Det här får du som medlem i Järnkaminen: 
två biljetter till samtliga hemmamatcher. 
Sponsorbevis i form av ett färgfoto på DIF's 
A-trupp. Nyhetsbrev fyra gånger per år. Pri
set är 5000 kr (exkl. reklamskatt och moms). 
Detta är mycket väl investerade pengar!
Ring 08-411 57 11 eller skicka en bestälning 
på postgiroblankett. Pg 549 21-2. Skriv 
”Järnkaminkortet’’ på talongen. Du hamnar 
i gott sällskap:
El-Byggen i Stockholm
Byggfirma Nils Hedström AB 
Svenskt Arkiv AB
Stenbeck Sharp Center 
Styrbjörn Gärde
Sten Westerberg och Co


